

# Administrative Notices

Issued under the authority of the  
Under-Secretary of State for External Affairs



# Avis administratifs

Publication autorisée par le Sous-secrétaire d'État  
aux Affaires extérieures

Number 52

December 27, 1989

Numéro 52

le 27 décembre 1989

## ADMINISTRATIVE INFORMATION

### 1989-90 Course Catalogue

The departmental 1989-90 Course Catalogues have been distributed throughout headquarters and missions abroad. All employees are encouraged to browse through a copy. Extra copies of the catalogue may be obtained through the Training and Development Division (APF). Should you have any suggestions for improvement, please direct your comments in writing to Brenda Larivière (APF).

### Vatican - Telephone Number

The telephone number of the Embassy to the Holy See in Rome is now 700-8250.

### New Honorary Consuls

Consulates have been opened in Cancun and Puerto Vallarta, Mexico, under the direction of our Embassy in Mexico City. The addresses are as follows:

Mr. Daniel Lavoie  
Honorary Consul of Canada  
Canadian Consulate  
Centro Comercial Plaza Mexico  
Local 312  
Avenida Tulum 200  
77500 Cancun, Quintana Roo  
Mexico  
Tel: (988) 437-16

Mrs. Nicole Gérin de Vazquez  
Honorary Consul of Canada  
Canadian Consulate  
Servitours, Hidalgo 217  
Puerto Vallarta, Jalisco  
Mexico  
Tel: (322) 253-98; 235-17

## RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFS

### Catalogue de cours 1989-90

Le catalogue de cours 1989-90 du Ministère a été distribué partout à l'Administration centrale et dans les missions à l'étranger. Nous encourageons tous les employés à le feuilleter. Vous pouvez en obtenir des exemplaires additionnels auprès de la Direction de la formation et du perfectionnement (APF). Si vous avez des suggestions pour améliorer le catalogue veuillez les faire par écrit à l'attention de Brenda Larivière (APF).

### Vatican - Numéro de téléphone

Le numéro de téléphone de l'ambassade auprès du Saint-Siège à Rome est maintenant le 700-8250.

### Nouveaux Consuls honoraires

Des consulats ont été ouverts à Cancun et à Puerto Vallarta au Mexique sous la responsabilité de notre Ambassade à Mexico. Les adresses sont les suivantes:

M. Daniel Lavoie  
Consul honoraire du Canada  
Consulat canadien  
Centro Comercial Plaza Mexico  
Local 312  
Avenida Tulum 200  
77500 Cancun, Quintana Roo  
Mexique  
Tel: (988) 437-16

Mme Nicole Gérin de Vazquez  
Consul honoraire du Canada  
Consulat canadien  
Servitours, Hidalgo 217  
Puerto Vallarta, Jalisco  
Mexique  
Tel: (322) 253-98; 235-17